
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 546 

 

На 13 юни се проведе заседание на Централната избирателна 

комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно обявяване на избраните 

членове на Европейски парламент от Република България. 

  Докладва: Камелия Нейкова 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Гергана 

   Стоянова, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

   Йорданка Ганчева, Цветанка Георгиева 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Любомир Георгиев, 

   Силвия Стойчева, Георги Баханов, Йорданка  

   Ганчева, Красимир Ципов, Ерхан Чаушев,  

   Димитър Димитров 

4. Проект на решение относно въвеждане на данните от 

протоколите на СИК в ЦИК и сравняването им с данните от тези 

протоколи, въведени в РИК, от изборите за народни представители 

на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Камелия Нейкова 

5. Проект на решение относно обявяване на резултатите от 

гласуването и разпределението на мандатите в Петдесетото народно 

събрание. 

  Докладва: Камелия Нейкова 
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6. Проект на решение относно заявления на кандидати за 

народни представители. 

  Докладва: Росица Матева 

7. Проекти на решения относно обявяване на списък А и 

списък Б по чл. 298, ал. 3 от ИК. 

  Докладва: Камелия Нейкова 

8. Проект на решение относно избрани кандидати за народни 

представители в два многомандатни изборни района в изборите за 

Народно събрание на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Камелия Нейкова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Елка Стоянова 

 

Заседанието бе открито в 16,45 ч. ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно обявяване на избраните 

членове на Европейски парламент от Република България – аз ще ви 

докладвам този проект. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици:  

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 
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Солакова, госпожа Стоянова, господин Георгиев, госпожа Стойчева, 

госпожа Ганчева, Госпожа Георгиева 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици: колегите 

Матева, Георгиев, Стойчева, Баханов, Ганчева, Ципов и колегата 

Чаушев. 

4. Проект на решение относно въвеждане на данните от 

протоколите на СИК в ЦИК и сравняването им с данните от тези 

протоколи, въведени в РИК, от изборите за народни представители 

на 9 юни 2024 г. – аз съм докладчик. 

5. Проект на решение относно обявяване на резултатите от 

гласуването и разпределението на мандатите в Петдесетото народно 

събрание – аз ще ви докладвам. 

6. Проекти на решения относно заявления на кандидатите за 

народни представители с докладчик госпожа Матева. 

7. Проекти на решения относно обявяване на списък А и 

списък Б по чл.298, ал. 3 от ИК с докладчик аз. 

8. Проект на решение относно избрани кандидати за народни 

представители в два многомандатни изборни района в Петдесетото 

народно събрание – ще ви докладвам аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Димитров, добавям ви в точка трета. 

Други колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване на проекта на дневен ред, като 

правя уточнение, че точките от четвърта до осма ще бъдат 

докладвани в по-късната част на заседанието. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, в първа точка от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

ИЗБРАНИТЕ ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ ОТ 

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ. 

Моля да се запознаете в моя папка с проект на решение 5140 

относно обявяване на избраните членове за Европейски парламент 

от Република България. 

На основание чл. 387, ал. 2 във връзка с чл. 354, ал. 1, т. 6 и 7 

от Изборния кодекс, решения на Централната избирателна комисия с 

№№ 3461-ЕП; 3462-ЕП; № 3463-ЕП; 3464-ЕП и Решение № 3465-ЕП 

от 12 юни 2024 г. ви предлагам да вземем решение, с което да 

обявим избраните за членове на Европейски парламент от Република 

България от изборите, произведени на 9 юни 2024 г. както следва: 

1. Ивайло Ванев Вълчев от кандидатската листа на партия 

„Има такъв народ“. 

2. Петър Петров Волгин от кандидатската листа на партия 

„Възраждане“. 

3. Станислав Добринов Стоянов от кандидатската листа на 

партия „Възраждане“. 

4. Рада Стефанова Лайкова от кандидатската листа на партия 

„Възраждане“. 

5. Никола Георгиев Минчев от кандидатската листа на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“. 

6. Радан Миленов Кънев от кандидатската листа на коалиция 

„Продължаваме промяната – Демократична България“. 

7. Христо Христов Петров от кандидатската листа на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“. 

8. Андрей Андреев Ковачев от кандидатската листа на 

коалиция ГЕРБ-СДС. 

9. Андрей Гришев Новаков от кандидатската листа на 

коалиция ГЕРБ-СДС. 

10. Емил Йорданов Радев от листа на коалиция ГЕРБ-СДС. 

11. Ева Константинова Майдел от кандидатската листа на 

коалиция ГЕРБ-СДС. 
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12. Илия Димитров Лазаров от кандидатската листа на 

коалиция ГЕРБ-СДС. 

13. Кристиан Иванов Вигенин от кандидатската листа на 

коалиция „БСП за България“. 

14. Цветелина Маринова Пенкова от кандидатската листа на 

коалиция „БСП за България“. 

15. Илхан Ахмет Кючюк от кандидатската листа на партия 

„Движение за права и свободи“. 

16. Танер Нихатов Кабилов от кандидатската листа на партия 

„Движение за права и свободи“. 

17. Елена Николова Йончева от кандидатската листа на 

партия „Движение за права и свободи“. 

На избраните членове на Европейския парламент от 

Република България да се издадат удостоверения и решението да се 

обнародва в „Държавен вестник“. 

Това е проектът на решение. 

Моля за вашите изказвания. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3466-ЕП/13.06.204 г. 

 

Продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

Определям госпожа Матева да води заседанието за малко. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Карго-партнер“ с вх. № ЕП/НС-15-1282-3/11.06.2024 г. 

във връзка с наши писма за отделяне на машини за гласуване на 

обособено място в склада. Уведомяват ни, че след последното ни 
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писмо един брой СУЕМГ присъства и в двата списъка, изпусната е 

една машина. 

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо, с 

което коригираме допусната техническа грешка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Постъпило е писмо от Министерството на 

външните работи с вх. № ЕП/НС-02-622-16/11.06.2024 г. С него ни 

уведомяват, че, считано от 12 юни, започва поетапно предаване на 

машините за гласуване от представители на Министерството на 

външните работи.  

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до ГД 

„Жандармерия“, с което указахме да допуснат внасянето на 

машините в склада. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля за последващо одобрение и на писмо 

до „Карго-партнер“, с което им указваме да отделят на обособеното 

място още 8 броя СУЕМГ от избирателните секции извън страната. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЕП/НС-15-1415-

1/12.06.2024 г. С него ни уведомяват, че при подготовката на анализа 

на несъответствията на данните от машинното гласуване са 

установили, че в 11 от случаите, в които е издаден констативен 

протокол за отказ за приемане на изчетени данни поради грешка във 

верификацията на електронния подпис, се касае за несъответствие в 

конфигурацията на тяхната работна станция. 

При извършената проверка в Изчислителния пункт към 

Централната избирателна комисия са установили, че данните се 

верифицират успешно. 

Предвид горното предлагам изчетените данни от машините за 

гласуване да бъдат публикувани в съответния раздел на страницата с 

резултатите, а до констативните протоколи да бъде добавена 

забележка, че данните от машинното гласуване за секцията са 

добавени след извършена допълнителна проверка в Изчислителния 

пункт към ЦИК. 

Колеги, предлагам записът да бъде следният: до 

констативните  протоколи да бъде добавена забележка, че „данните 

от машинното гласуване за секцията не са изчетени в Изчислителния 

пункт към РИК поради несъответствие в конфигурацията на 

работната станция, а са добавени след извършена допълнителна 

проверка в Изчислителния пункт към ЦИК“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-6/12.06.2024 г. С него ни 

изпращат в оригинал двете застрахователни полици, служещи като 

обезпечение по договора за обществената поръчка с предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване в нови и 

частични избори до 30 юни 2025 г.“ 

В тази връзка е постъпила докладна записка от директор 

„Администрация“ с вх. № ЦИК-25-109/12.06.2024 г. Тя е относно 

сключване на договори за двете обособени позиции във връзка с 

осигуряване на машинното гласуване на предстоящите нови и 

частични избори на 23 юни 2024 г. 

В ЦАИС ЕОП са постъпили коригирано ценово предложение 

по обособена позиция № 1 и застрахователни полици като гаранции 

за изпълнение по отношение на двата договора. 

Също така „Сиела Норма“ АД е изпратила чрез ЦАИС ЕОП 

всички необходими документи за сключване на договор, а именно 

удостоверение от НАП, удостоверение от Столична община, 

удостоверение от Изпълнителна агенция „Главна инспекция по 

труда“, свидетелства за съдимост и декларации от членовете на 

Съвета на директорите. 

Представените документи отговарят на изискванията за 

сключване на договори. Изготвен е контролен лист за извършване на 

предварителен контрол. 

Предвид изложеното предлагам да вземем решение за 

сключване на договори със „Сиела Норма“ АД и да упълномощим 

председателя на ЦИК да ги подпише. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпили са писма от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. №№ ЕП/НС-15-

829/29.05.2024 г. и ЦИК-15-194 от 10 юни 2024 г. С тях ни 

представят фактури за издаване на цифрови сертификати за 

смарткартите за изборите на 9 юни.  

В тази връзка е постъпила докладна записка от директора 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-25-108/12.06.2024 г. 

 Фактурите са във връзка с Договор № 12 от 21 март 2023 г. и 

Допълнително споразумение от 19 март 2024 г. 

Представените цифрови сертификати са приети с приемо-

предавателни протоколи от 10 май до 5 юни, които са приложени в 

докладната записка. Фактурите отговарят на изискванията на Закона 

за счетоводството. 

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол.  

Поради горното предлагам да приемем изпълнението по 

договора и да извършим плащане по фактурите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка отново със 

смарткартите ви докладвам приемо-предавателен протокол с вх. № 

ЕП/НС-15-1418/12.06.2024 г. С него Централната избирателна 

комисия е предала на „Информационно обслужване“ АД 920 броя 

смарткарти за подготовка на смарткартите за новите и частични 
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избори на 23 юни съгласно наше писмо до „Информационно 

обслужване“ АД. Докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЕП/НС-15-

142-136/11.06.2024 г. във връзка с Договор № 10 и с него ни 

предоставят обобщена и детайлна информация за постъпилите 

обаждания в колцентъра в предизборния и изборния ден. 

Предоставят ни и информация за спрелите машини в изборния ден, 

както и причините за тяхното спиране. Докладвам го за запознаване, 

като ще възложа на администрацията да провери съдържанието на 

приложения диск. 

Уважаеми колеги, постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с 

вх. № ЕП/НС-15-142-138/12.06.2024 г. във връзка с наше писмо, с 

което разрешихме да изнесат материалите и оборудването, които 

бяха внесени в склада. 

Уведомяват ни, че не са успели, нямали са възможност да ги 

изнесат в предизборния ден и тъй като сега вече ГД „Жандармерия“ 

не им разрешава да ги изнесат, молят сега да го направят. Поясняват, 

че цялото оборудване е палетизирано и няма да влизат в склада. 

Предлагам да изпратим писмо до ГД „Жандармерия“, с което 

да разрешим изнасянето на посоченото оборудване, което сме 

разрешили вече с писмо, но изрично да укажем да не допускат 

представителите на „Сиела Норма“ АД в склада да получат на 

рампите оборудването. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Тук има очевидни противоречия! Как ще 

се изнесе нещо, като някой няма да влиза вътре? Веднага следва 

нормалният, житейски въпрос – не думи, думи – кой ще им го 

изнесе, интересно? И вътрешният, който е, как ще разбере какво да 

изнесе?  

Що за странни съждения във вътрешни противоречиви 

помежду си по законите на логиката? Кой ще изнесе отвътре на 

някого, пък другият няма да влиза вътре, най-малкото? 
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Другото абсолютно противоречие е как не успяхте да ги 

изнесете, и то точно принтери, не знам какво… Абсурди! 

Винаги съм казвал, че този склад е черна дупка! Тотална 

черна дупка! Пускаме едни хора, правят си вътре едни неща, вкарват 

някакви си уреди. Кога ги държат, кога ги изнасят не е ясно, със 

съдействието на „Карго-партнер“, а ние отчитаме изборни резултати. 

Абсурд! 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: В писмото е посочено, че служители на 

„Карго-партнер“ ще изнесат на рампата, тъй като те в момента са 

там и приемат машини от Министерството на външните работи. 

Цялото оборудване и материали, пише в писмото, са опаковани и 

палетизирани и се намират близо до рамките, така че само трябва 

„Карго-партнер“ да ги постави на рампата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, този процес би 

следвало да бъде много сигурен! В тази връзка Централната 

избирателна комисия с писма се опитва изчерпателно да посочи 

дори материалите, които се внасят, защото така са изискванията на 

„Смартматик“, и по отношение на достъпа до склада трябва да сме 

много внимателни – така пише в ръководството на „Смартматик“ по 

отношение на работата в склада. 

В същото време дали сме разрешение в определен срок да 

бъдат изнесени материали, посочени в нашето писмо, но не сме 

уведомени, че те не са изнесени. Кои материали не са изнесени?  

Сега, в момента, на „Жандармерията“ изпращаме писмо, не 

знам дали „Жандармерията“ ще разбере – старо наше писмо от 

7 юни, пък кои материали не са изнесени, пък кои се изнасят сега? 

Може ли Централната избирателна комисия да не му отпуска 

края в края на процеса, и да бъде отговорен като държавен орган 

през целия период от време, в който става дума за контролиране на 
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процеса по машинното гласуване. За мен е безотговорно да оставим 

без последици това, че „Сиела Норма“ АД не са ни уведомили, че 

имат неизнесени техни материали.  

Изключително опасно е да оставиш чужди вещи в период, в 

който се прибират обратно машините от страната. Неслучайно 

трябваше да ги посочим поименно материалите и неслучайно 

трябваше да посочим в какъв срок те трябва да бъдат изнесени. Не 

сме били уведомени, не искаме обяснение от „Сиела Норма“ АД, 

съгласяваме се, че могат да си ги изнесат?! 

 Както е написано писмото, изобщо не става ясно, че 

служители на „Карго-партнер“ ще ги изнесат, а „следва да допуснете 

изнасянето от склада на „Карго-партнер“ от представители на 

„Сиела Норма“ АД – пише в нашето писмо – на посочените в 

писмото материали“. Къде са посочени? В старо писмо? Ами нали са 

изнесли част от тях. Кои са останали? 

Аз лично ще гласувам против, разбира се, защото не мога по 

такъв безотговорен начин да отговоря на безотговорното поведение 

на „Сиела Норма“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Пак ще го кажа. Този склад е черна дупка. 

Тази симбиоза, неразрушима между „Сиела Норма“ АД и „Карго-

партнер“, доколкото „Сиела“ си избра „Карго-партнер“, за да си 

пъха машинките вътре, е явно неразрушима.  

Как така, на какво основание, при какви договорки, между 

кого, как „Карго-партнер“ ще изнася уредчета на „Сиела“ – някакви 

вътрешни отношения, което само потвърди предишните ми тези. 

Този склад ни беше набутан от „Сиела Норма“ барабар с „Карго-

партнер“. И ние продължаваме да им вървим по свирката.  

Няма такъв филм! Абсурд!  

Тоест, има такъв филм, но ние продължаваме да си затваряме 

очите за това, при положение че сме писали и на държавата поне 
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38 писма да ни осигурят склад на държавата, а не частни фирми да 

си правят вътре каквото си искат. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли? 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с оглед на факта, че в 

един предходен момент сме разрешили изнасянето на специалната 

техника, а именно лаптопите, и доколкото разбрах от доклада на 

колегата Войнов, са останали някакви помощни материали – 

свински опашки, принтери, предполагам, че „Сиела Норма“ АД няма 

такава вапиюща нужда от тези помощни материали към момента. Не 

знам в какво количество са същите и чак такава нужда да имат 

толкова спешно да се изнесат от склада, поради което предлагам към 

настоящия момент да не се разрешава да се влиза в склада от когото 

и да било. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Аз съм съгласен с предложението в 

писмото да се добави конкретно да се посочат вещите, а не да се 

пренасочва към старо писмо. Съгласен съм да добавя това към 

писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Аз предлагам да не даваме разрешение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов 

направи такова предложение. 

Колеги, има две предложения: на докладчика съгласно 

предложения проект на писмото, като той допълни, да се опишат 

вещите, които да бъдат изнесени; и предложението на колегата 

Баханов – да не даваме разрешение да се изнасят към момента вещи 

от склада, където се съхраняват машините за гласуване. 

Има ли други предложения? 
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Подлагам на гласуване предложението на господин Войнов 

съгласно проекта на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 4 (Емил Войнов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 9 

(Георги Баханов, Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова). 

Колеги, подлагам на гласуване предложението на колегата 

Баханов – да не даваме разрешение за изнасяне на вещи от склада, 

където се съхраняват машините. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева,); против – 3 (Емил Войнов, 

Любомир Георгиев, Цветанка Георгиева). 

Колеги, по това предложение има решение на ЦИК. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви постъпили 

сигнали с вх. №№ ЕП/НС-09-1350-17; ЕП/НС-09-1280-17; ЕП/НС-

09-1323-17, 1335-17, 1336-17, 1339-17, 1346-17, 1355-17, 1364-17, 

1369-17, 1371-17, 1430 и ЕП-17-199. Сигналите са от граждани, 

които ни уведомяват за технически грешки при въвеждането на 

данните от изборите за членове на Европейски парламент и за 

народни представители, за изпуснати преференции, за разменени 

преференции, за неправилно преброяване в една избирателна секция. 

Докладвам ги за сведение, като сигналите ще се имат предвид при 

анализа на произведените избори. 

Постъпило е писмо от СИК № 111 в Район „Люлин“, София. 

С него ни изпращат констативен протокол, който са съставили в 

секцията относно предаването на машината на техника на „Сиела 

Норма“. Констатациите са, че флашките не са извадени от машината 
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и са останали в нея, след което машината е прибрана в склада – 

докладвам за сведение. 

За сведение докладвам още едно подобно писмо с вх. № 

ЕП/НС-10-1378. То е от РИК – 23, който ни предостави информация 

за флашпамети от секция № 204610041 – също за сведение. 

Още едно писмо от РИК – 23, с вх. № ЕП/НС-10-13-1379. С 

него ни изпращат констативен протокол (Приложение № 4) към 

Методическите указания за секция № 23460170 – докладвам го за 

сведение, като протоколът ще бъде добавен към машините с 

проблеми в изборния ден. 

Постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с вх. № ЕП/НС-15-

1370 във връзка с новите и частични избори на 23 юни. С него молят 

за достъп до склада на 12 лица за периода от 21 до 30 юни. 

Докладвам писмо засега за сведение, тъй като лицата са проверени 

от МВР и ДАНС, а още е рано за писмо до ГД „Жандармерия“. 

Колеги, постъпила е жалба, която по своята същност е сигнал 

с вх. № ЕП/НС-17-1318/10.06.2024 г. То е от         С.                    С., 

който сигнализира, че в 92 секция в кв. „Младост“ са включени 

няколко блока и са възникнали опашки в изборния ден. Предлага и 

снимков материал и моли да се вземат мерки тази секция да не е 

толкова голяма. 

При направена проверка се установи, че секция № 92 е с 987 

включени избиратели, което е в съответствие с разпоредбите на 

Изборния кодекс, затова предлагам сигналът да остане за сведение. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № ЕП/НС-04-

1212-1/10.06.2024 г. С него ни уведомяват, че са създали 

необходимата организация за прибиране в склада на „Карго-

партнер“ на машини за гласуване, използвани на изборите на 9 юни.  

Писмото е доста дълго. Посочили са всички транспортни 

средства, с които са прибрани машините с техните регистрационни 

номера и броя на СУЕМГ във всяко транспортно средство. 

Равносметката е, че на 10 юни в склада на „Карго-партнер“ са 

вкарани всичките 9356 броя СУЕМГ от секциите в страната. 
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Уведомяват ни, че към 10 юни в склада не са върнати 245 СУЕМГ от 

секциите извън страната; 10 броя СУЕМГ, които са предадени за 

удостоверявани на съответствието и 4 броя СУЕМГ, които се 

демоверсия в Централната избирателна комисия. Докладвам го за 

сведение. 

Колеги, последният ми доклад е постъпило заявление по 

ЗДОИ с вх. № ЕП/НС-21-1354/11.06.2024 г. Заявлението е от П.               

С.             и е във връзка с бюлетините от машинно гласуване. 

Докладвам го за запознаване, като ще възложа на юристите да 

подготвят отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-16-13-17/10.06.2024 г. от асистента на правния 

анализатор на Мисията на ОССЕ            Р.                Т., с което отново 

искат актуализирана информация за жалбите и сигналите, свързани с 

изборите. Такава беше поискана и с предходно писмо с вх. № 

ЕП/НС-16-903-2. Би трябвало да е изпратена тази информация и да е 

публикувана в днешно заседание в папка с моите инициали за 

последващо одобрение, но не е публикувано. 

Ще се опитам пак да получа писмото, което е изпратено като 

информация, и ще ви го докладвам допълнително за последващо 

одобрение. 

Докладвам ви писмо, получено по електронната поща, 

озаглавено „жалба срещу неспазване на Решение № 3326-ЕП/НС от 

20 май на ЦИК с вх. № ЕП/НС-17-12-85/09.06.2024 г.  

С писмото госпожата ни информира, че при определяне на 

местата за избирателни секции в 64-то Основно училище в кв. 

Симеоново, град София, общинската администрация не се е 

съобразила с решението на ЦИК, с което се определя как се 

определят секциите за хора със затруднение в придвижването и с 

увредено зрение. Тя казва, че в това училище не е имало помещения 

за секционни избирателни комисии на партерния етаж. Там е имало 
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помещения, но те са били запечатани с лента – така се казва в 

сигнала, а всъщност секционните комисии са били на горните  етажи 

и много възрастни и трудно подвижни хора не са могли да стигнат 

до тях.  

Колеги, предлагам да изпратим това писмо, наречено 

„жалба“, до кмета на Район „Витоша“ и копие до кмета на Столична 

община за следващи избори да бъде предвидено помещенията, 

определени за избирателни секции да бъдат по възможност на 

партерни етажи, особено тези, които се определят за гласуване на 

хора с увреждания, въз основа на решенията на ЦИК, за да бъде 

съобразено това при следващи избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-15-1415/12.06.2024 г. от „Информационно обслужване“ АД, 

на което ние изпратихме указания с писмо ЦИК-ЕП/НС-15-1415-2 от 

12 юни, така че моля за последващо одобрение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Докладвам ви аналогично писмо с вх. № ЦИК-НС-15-242 от 

днешна дата от „Информационно обслужване“ АД в моя папка е във 

връзка с публикуване на сканирани образци на протоколи на 

секционни избирателни комисии. Посочени са номерата на трите 



18 

секции и ни молят да разрешим да бъдат сканирани от оригиналите 

съответните коректни страници от протоколите, така че ви 

предлагам да дадем разрешение подобно на това, което във 

вчерашния ден предоставихме  на „Информационно обслужване“ 

АД. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието до 18,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка втора от дневния ред. 

Колеги, в тази точка ще ви предложа с протоколно решение 

да решим приемо-предавателният протокол с вх. № ЦИК-ЕП-15-

200/12.06.2024 г., с който са ни предадени данните от компютърната 

обработка от „Информационно обслужване“ АД във връзка с 

изборите за членове на Европейския парламент, за които във 

вчерашния ден взехме нашите решения за обявяване на 

окончателните резултати, включително техническият носител  с 

предоставената база данни в оригинал, да се съхраняват в касата на 

Централната избирателна комисия, а копие от  приемо-

предавателния протокол да е наличен в деловодството. 

В този смисъл ви предлагам да вземем протоколно решение. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в тази точка. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от община Кочериново 

получихме писмо с искане за отваряне на запечатано помещение и 

изпратихме писмо, за което в работен порядък се уточнихме, изх. № 

ЦИК-НС-06-235-1/13.06.2024 г. – намира се във вътрешната мрежа. 

Моля за последващо одобрение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги с вх. № ЕП/НС-19-14-

33/13.06.2024 г. от Печатницата на БНБ сме получили по 4 броя 

образци на хартиените бюлетини за гласуване в изборите за членове 

на Европейски парламент от Република България и за народни 

представители в изпълнение на договора между ЦИК и Печатницата 

на БНБ – за сведение. 

От община Кочериново имаме писмо с вх.№ ЧМИ-06-

53/13.06.2024 г. във връзка с насрочения частичен избор за кмет на 

кметство на 23 юни. Обръщат се с искане за разрешение за отваряне 

на запечатано помещение за прибиране и съхранение на изборните 

книжа и материали от произведения избор – за сведение ви го 

докладвам, защото ще имаме общо принципно решение за всички 

общини и кметства, където има насрочени частични или нови избори 

на 23 юни. 
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С вх. № ЦИК-25-110/13.06.2024 г. са представени с докладна 

записка отчетите на стенографите за извършените дейности за 

периода 15 април – 31 май тази година. Отчети са представили                

Б.                    Б.,                    В.                 М.,             К.             Д.,     К. 

Б.,          К.           Н. и   Н.        И.  

С.                        М., която осигурява със стенографски 

протоколи заседанията на Обществения съвет към Централната 

избирателна комисия, ще представи отчет след изтичане на срока на 

договора – 15 юли тази година. 

Представените отчети са в изпълнение на договорните 

задължения на изпълнителите по договорите. Съгласно чл. 2, ал. 2 от 

договорите заплащането по тях се извършва в срок от 10 работни 

дни след отчитане и приемане на работата от Възложителя за всеки 

един етап.  

В тази връзка и с оглед на това, че са представени отчети, 

както изчетох имената на стенографите, предлагам Централната 

избирателна комисия с протоколно решение да приеме работата за 

съответния период от стенографите съгласно представените отчети. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-25-106/10.06.2024 г. се предоставя постъпила фактура от „Ай 

Би Ес – България“ ЕООД, за закупуване на антивирусни лицензи. 

С вх. № ЦИК-21-085/04.06.2024 г. по електронната поща в 

ЦИК е постъпила фактура с посочен номер от 4 юни от „Ай Би Ес – 

България“ ЕООД, за закупуване на 70 броя антивирусни лицензи с 

включена поддръжка за срок от две години, считано от 4 юни тази 
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година. С фактурата е изпратен сертификат за лицензите и приемо-

предавателен протокол. 

На произволно избрани компютри е тествано обновяването 

на версиите на антивирусните лицензи. Общата стойност на 

фактурата е 8 215,20 лв. с ДДС. 

Фактурата отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството. 

Предлагам да одобрим плащането по фактурата. За целта има 

представен контролен лист за извършен предварителен финансов 

контрол. 

Колеги, тъй като не считам, че следва да се подпише приемо-

предавателният протокол, предлагам ви да одобрим плащането по 

постъпилата фактура на стойност 8 215,20 лв. с ДДС. 

Колеги, оттеглям доклада по тази фактура за допълнителна 

проверка на изпълнението. 

С писмо вх. № ЧМИ-06-45/12.06.2024 г. се поставя въпрос 

относно печата на комисията по чл. 445, ал. 7 от Изборния кодекс по 

повод насрочения нов избор за кмет на кметство в село Факия, 

област Бургас. Писмото е от старши експерт в общинската 

администрация.  

Централната избирателна комисия е приела решение за 

приложимите решения за произвеждане на частичните и нови 

избори на 23 юни тази година. Сред тях е и решението относно 

реквизитите и защитата на печатите и на комисията по чл. 445, ал. 7. 

Във връзка с възнагражденията на секционните избирателни 

комисия вх. № ЕП/НС-12-391/12.06.2024 г. С писмото се иска да 

бъде предоставен телефон, на който да се поставят конкретни 

въпроси – за сведение ви го докладвам. 

Колеги, в ЦИК сме получили сгрешени протоколи за секция 

№ 164 – 112-ЕП; 113-НС в община Пазарджик.  

Предлагам с протоколно решение да ги приобщим към 

изборните книжа и материали на РИК – Пазарджик. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Писмо с вх. № ЕП/НС-17-13-

52/11.06.2024 г. – председател на секционна избирателна комисия № 

7 в община Цар Калоян се оплаква, че кметът на общината не му е 

позволил с личен транспорт да закарат протоколите и другите 

материали до РИК – Разград, след произвеждане на изборите. Той е 

имал информация за други случаи, в които с личен транспорт от 

определени секционни избирателни комисии, придружени с екскорт 

от органите на МВР, са закарали документите в РИК – Разград. 

Предлагам да изпратим писмото до кмета за становище с 

копие до Централната избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Вх. № ЕП/НС-12-13-27/11.06.2024 г. 

– предложение за допълнително възнаграждение за протоколите, за 

които се получава допълнително възнаграждение по Решение № 

3438, да се допълни „на верен протокол да се изплаща по 12,50 лв.“ – 

за сведение ви го докладвам. 

За сведение и запитване от Район „Банкя“ как ще бъдат 

изплатени сумите и съответно на кои секции. В Решение № 3438 на 
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Централната избирателна комисия изрично е казано, че ЦИК 

предоставя чрез РИК информация в общинската администрация за 

всички секции, за които следва да бъде начислено и изплатено 

допълнителното възнаграждение. 

Вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-13-48 – изразено становище по 

отношение на подбора на лицата за секционните избирателни 

комисии – конкретни предложения – за сведение на Централната 

избирателна комисия и обсъждане при изготвяне на анализа. 

С вх. № ЕП/НС-10-13-77/12.06.2024 г. сме получили чрез 

РИК – 23, молба за изплащане на допълнително възнаграждение на 

посочена секция. Обяснили са колегите как са попълнили 

протоколите си.  

В тази връзка ви докладвам за сведение и вх. №№ ЕП/НС-12-

13-82 и ЕП/НС-10-13-81/12.06.2024 г. от председателя на секционна 

избирателна комисия във Великотърновски изборен район, община 

Велико Търново с приложен протокол на секционната избирателна 

комисия – за сведение. 

Колеги, отново искане за достъп до запечатано помещение с 

вх. № ЧМИ-06-42/12.06.2024 г. от кмета на община Несебър – за 

сведение, защото ще имаме принципно решение. 

Вх. № ЕП/НС-12-13-63/11.06.2024 г. член на секционна 

избирателна комисия в Белгия поставя въпрос дали решението за 

допълнителни възнаграждения се отнася и за секциите извън 

страната – за сведение. Решението не се отнася, тъй като за извън 

страната Централната избирателна комисия прие отделно, нарочно 

решение за определяне на размерите. 

Колеги, за отваряне на запечатано помещение за прибиране 

на документите от произведените избори имаме от община 

Николаево, Козлодуй, Свищов, Алфатар, Панагюрище, Кула, 

Ковачевци, Пловдив, Район „Северен“, Червен бряг, Крумовград с 

приложени протоколи. В някои случаи са писма, подписани от 

кмета, който ни уведомява за отварянето на запечатаното помещение 
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въз основа на негова заповед от комисия по чл. 445, ал. 7 от община 

Пирдоп, от община Вълчи дол.  

Докладвам ги за сведение, но предлагам с протоколно 

решение да възложим на деловодството всички тези писма от 

общините във връзка с отварянето на запечатано помещение и за 

прибиране и съхранение на изборни книжа и материали от 

произведените избори на 9 юни да се обособи класьор, в който да се 

събират и да не се предоставят за резолюция и за доклад в залата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, сигнал от лице във връзка с 

протоколите на секционните избирателни комисии с поставени 

въпроси относно процента на сгрешените протоколи и така нататък. 

Вх. № ЕП/НС-12-13-76/12.06.2024 г. – разсъждения за 

възнагражденията на ЦИК, изразено несъгласие. Определените 

допълнителни възнаграждения за деня, преди изборите, за 

подреждане и приемане на изборни книжа и материали, подреждане 

на изборното помещение, включително в случаите, когато за 

секциите има устройство за машинно гласуване – ще бъдат, разбира 

се, предмет на обсъждане при извършване на анализа. 

Вх. № ЕП/НС-17-13-53 от адвокат Т.            Т., град Хасково 

във връзка с проверка на членове на секционни избирателни 

комисии – за сведение на Централната избирателна комисия. Ще се 

обсъди на работна група и при необходимост допълнително ще се 

внесе в залата. 

Вх. №№ ЦИК-ЕП/НС-17-13-15/10.06.2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-13-

13-27/11.06.2024 г.; ЦИК-ЕП/НС-13-24/11.06.2024 г. – несъгласие с 
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възнагражденията на секционните избирателни комисии, определени 

като ниски, несъответстващи на положения труд от членовете на 

секционните избирателни комисии – за сведение. 

Колеги, за сведение ви докладвам на този етап вх. № ЦИК-

ЕП/НС-06-11-01-4/07.06.2024 г. Писмото е от секретаря на Столична 

община относно указанията на Централната избирателна комисия за 

унищожаване на неизползваните ролки със специализирана хартия. 

Имах възможност преди изборния ден с оглед на изключително 

интензивната работа и големия обем преписки от значение за деня 

на произвеждане на изборите, успях само да уведомя, колеги, в 

чисто работен порядък за полученото писмо и позоваване на 

произнасяне на съдебния състав по образуваното дело за оспорване 

на изборните резултати за кмет на общината относно отваряне на 

запечатани помещения, в които се съхраняват. Докладвам го за 

сведение и ще бъде осъдено на работна група заедно с обобщената 

справка от получените отговори от всички общини. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази 

връзка и във връзка с писмото, което последно докладва колегата 

Солакова, от изпълняващия длъжността секретар на Столична 

община, ще ви запозная с определението на съда по протокол от 

7 юни в съдебно заседание по адм. дело № 10768 по описа за 2023 г. 

на Административен съд – София-град, 33 състав. 

Съдът се е произнесъл по постъпила молба от Столична 

община за произнасяне във връзка с веществени доказателства, като 

искането е било да не се изваждат неизползвани чували, в които се 

съхраняват изборни книжа и материали от местните избори, тъй като 

в същото време, ако Върховен административен съд разпореди 

повторно броене, биха могли да бъдат компрометирани, и съдът във 

връзка с искането, първо, показва, че намира искането за 

неоснователно.  

„Всички доказателства по преписката се съхраняват до 

приключване на настоящото съдебно производство на две инстанции 

с оглед разпоредбите на АПК“, поради което определя: „отхвърля 
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искането на Столична община за осъществяване на достъп до 

запечатани помещения, в които се съхраняват бюлетините от 

изборите за общински съветници и кметове, произведени на 

29 октомври с оглед искане на ЦИК за унищожаване на 

неизползвани ролки със специализирана хартия за машинно 

гласуване“. 

Действително ние не разполагаме с искането на Столична 

община, но според мен съдът леко е въведен в заблуждение, тъй 

като, както и при обсъждането тук стана ясно, ролките са 

неизползвани и не представляват книжа и материали, и веществени 

доказателства, свързани с производството, което се води пред 

Административен съд – София-град, по оспорване на изборните 

резултати за кмет на Столична община, а и без разпореждане на 

съда, съгласно Изборния кодекс книжата и материалите от 

произведени избори се съхраняват в срока до произвеждане на нови 

избори от същия вид, тоест тези книжа и материали и след 

приключване на производството пред съда, трябва да се съхраняват 

до произвеждането на нови избори за кмет на Столична община – 

само за сведение. 

Колеги, във връзка с предходния ми доклад за изпратеното 

писмо до госпожа Т. във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали се намира писмото „за последващо одобрение с нейното 

име“. 

Моля да се запознаете и да го одобрим. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Заповядайте, колега Стоянова, в точка втора. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка с вх. № ЦИК-25-107/10.06.2024 г. относно плащане 
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на постъпили в Централната избирателна комисия застрахователни 

полици от „ОЗК – Застраховане, по сключени няколко броя договори 

за застраховане на движимо имущество на Централната избирателна 

комисия. Те са разпределени по различните договори, които сме 

сключили.  

Общо постъпилите полици за плащане са четири броя. Към 

всяка една от тях е представен и контролен лист за извършен 

предварителен контрол преди поемане на разхода. 

Предлагам ви да бъде одобрено заплащането на тези 

застрахователни полици, както е описано и в докладната записка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е два проекта 

на писма, които заедно да бъдат гласувани, тъй като са идентични и 

са до „ОЗК – Застраховане“, с които ги уведомяваме, че машините от 

гласуване в страната, както и машините с демоверсия, с изключение 

на 4 броя от тях, са прибрани обратно в склада за издаване на 

съответните добавъци към полиците. 

Проектите на писма са в моя папка с проектни номера 10602 

и 10693. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

В тази точка ще ви докладвам призовка от Административен 

съд – Пазарджик, с вх. № НС-07-222/11.06.2024 г. по адм. дело № 

587/2024 г. С призовката ни се връчва Определение № 2157 от 

3 юни, с което се конституират страните по делото. Делото е 

образувано по жалба на Х.               Н.               В. Насрочено е 

разглеждане на 25 юни от 10,15 ч. в открито заседание.  

Имаме указания в тридневен срок да представим на съда 

административната преписка, така че ви предлагам с последващо 

одобрение да одобрим изпращането на преписката с писмо ЦИК-

НС-17-86-2/13.06.2024 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Докладвам ви жалба с вх. № ЕП/НС-09-13-34/11.06.2024 г. от 

Ясен Колев срещу Решение № 3434-ЕП/НС от 6 юни на ЦИК. 

Жалбата е до Върховен административен съд. Преписката е 

комплектувана, внесена е в съда с писмо с изх. № ЦИК-ЕП/НС-07-

13-47/11.06.2024 г.  

Моля за последващо одобрение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 
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Колеги, по преписката за Административен съд – Пазарджик, 

делото е насрочено за 23 юни. Ще възложа на звено „Правна 

дейност“ да изготвят становище на ЦИК и ще ви го докладвам. 

Сега ви докладвам призовка от Административен съд – 

София-град, по вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-11-75-2/12.06.2024 г. по адм. 

дело № 5804/2024 г. Информирани сме, че е насрочено съдебно 

заседание на 19 юни от 10.20 ч. Това е дело, образувано по жалба на 

ПП „Български съюз за директна демокрация“. Конституирани са 

страните, така че за момента ви информирам за сведение. 

Докладвам ви писмо с вх. № МИ-07-381/11.06.2024 г. по адм. 

дело № 10768/2023 г. Административен съд – София-град, ни 

изпраща извлечение от протокол от проведено заседание от 7 юни 

2024 г. по делото, с което е задължена Централната избирателна 

комисия в 10-дневен срок от получаване на съобщението – 

съобщението е получено на 11 юли, да внесе по сметка на 

Административен съд – София-град, или по сметка на ОИК – 

Столична, сума в размер на 10 216,00 лв., представляващи депозит за 

изготвена експертиза. 

Колеги, ние изпращахме веднъж съобщение – писмо до ОИК 

– Столична, че е задължена да внесе тези суми за възнаграждения на 

вещи лица, на Столична община за изплащане. Очевидно, Столична 

община не ги е изплатила. Доколкото вече с определението на съда е 

задължена Централната избирателна комисия да внесе сумата, ви 

предлагам да вземем решение да бъде внесена сумата по сметката за 

депозити на вещи лица на Административен съд – София-град, а 

именно сума в размер на 10 216,00 лв. 

Други предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

 Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 (Димитър Димитров, 

Йорданка Ганчева, Севинч Солакова). 
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Колеги, докладвам ви жалба с вх. № ЕП/НС-18-

1331/11.06.2024 г. от репортер на новините на Нова телевизия Стоян 

Нешев срещу Решение № 172-ЕП/НС на РИК – Плевен.  

С решението е приет подаденият сигнал с вх. № 

609/10.06.2024 г. от С.          Ц.                 Н., репортер на Нова 

телевизия, за неоснователен. В сигнала е посочено, че екипът на 

Нова телевизия е посетил секция в село Буко̀влък, община Плевен – 

посочен е номерът на секцията, но не са били допуснати в 

помещението да заснемат гласуването. 

С жалбата, която ви докладвам, също е описано 

обстоятелството, че не са допуснати до секция № 152400205 около 

12,00 ч. от председателя на секционната избирателна комисия и не 

са останали доволни от решението на ОИК – Плевен. 

Колеги, предлагам ви проект на решение с проектен номер 

5139, с което да отхвърлим жалбата и да потвърдим решението на 

РИК – Плевен, тъй като времето, в което е отправено искането за 

заснемане, по твърденията в сигнала, е около 12,00 ч. 

В Изборния кодекс е посочено представители на медиите в 

кои части на изборния процес могат да присъстват.  

Колеги, оттеглям проекта на решение, тъй като жалбата  при 

нас срещу Решение № 172 на РИК – Плевен, е постъпила на 11 юни, 

след края на изборния ден. Дори и да бъде разгледана тази жалба, тя 

е на практика без предмет, тъй като не могат да бъдат реализирани 

правата на жалбоподателя. 

Предлагам да я оставим без разглеждане с протоколно 

решение на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви сигнал от К.        Т. за 

евентуална нередност при провеждане на избори за Европейски 

парламент в град Плевен.  

Изложението е доста дълго – той е станал свидетел в секция 

№ 29 на това, че избирател с посочено име, който е общински 

съветник, е гласувал с машина. Заявил е, че по собствена грешка е 

избрал само варианта за Народно събрание. Свързали са се и с РИК – 

Плевен, но в крайна сметка          К.         Т. с настоящото писмо иска 

да похвали за достойното поведение председателя на секционната 

избирателна комисия, така че ви го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-

1416/12.06.2024 г. от РИК – Стара Загора, сме получили искане, 

което е адресирано до самата РИК от председателя на СИК № 9 в 

село Юлиево, община Мъглиж. С него се отправя искане до РИК да 

предостави възможност на секционната комисия да внесе поправки в 

представения протокол, доколкото е допусната очевидна фактическа 

грешка, и те желаят резултатите да бъдат коригирани преди 

обявяването на изборните резултати от РИК – Стара Загора. 

Предлагам това писмо от РИК – Стара Загора, да остане за 

сведение на Централната избирателна комисия, тъй като няма такъв 

разписан ред, по който да се случи подобно обявяване. 

Следващата жалба е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-

1338/11.06.2024 г. от член на секционна избирателна комисия в село 

Лилково, община Родопи. Тя обжалва решение на РИК – 17, тъй като 

в качеството си на член на секционната избирателна комисия е 

отправила жалба до РИК за това, че кметският наместник на селото е 

записан в списъка под чертата, без да фигурира в избирателния 

списък. 
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Районната избирателна комисия е оставила жалбата без 

разглеждане. 

Предлагам тази жалба да я приемем за сведение. 

С вх. № ЕП/НС-12-1367/11.06.2024 г. е постъпил друг сигнал 

от член на секционна избирателна комисия в избирателна секция № 

254618002 за начина, по който е бил организиран изборният ден в 

секционната избирателна комисия, също така от член на 

секционната избирателна комисия, този път в село Борован с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-12-1283/09.06.2024 г. отново за начина на организиране 

на изборния ден в секцията. 

Предлагам двата сигнала да останат за сведение. Нямам 

други доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, по имейл сме 

получили сигнал с вх. № С-70-ЕП/НС/09.06.2024 г., подаден от ПП 

ВЪЗРАЖДАНЕ, чрез пълномощника адвокат            М.               М., 

във връзка с нарушение от страна на Информационна агенция 

БГНЕС. 

Сигналът е препратен към юристите от звено „Правна 

дейност“ и във връзка с извършената проверка по сигнала, който ви 

докладвах, от юрисконсултите от юридическия отдел, се установява, 

че към сигнала на адвокат          М.          М. в качеството й на 

народен представител и като пълномощник на Костадин 

Костадинов, председател на ПП ВЪЗРАЖДАНЕ, не е приложена 

фотоснимка на твърдяното нарушение. При следваща проверка, 

такава не се установява като получена в информационните масиви 

на електронната поща на ЦИК. 

При проверка на интернет страницата на БГНЕС за 

отразените изборни събития на 9 юни 2024 г. не се открива 

информационен материал, в който да са публикувани предварителни 

резултати от изборите на 9 юни 2024 г. 

Уважаеми колеги, предлагам сигналът да остане за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви сигнал, който 

ви докладвах в изборния ден за запознаване. Сега го докладвам за 

обсъждане в Централната избирателна комисия с вх. № С-104-

ЕП/НС от 9 юни – за работна група и анализ от нас. 

Докладвам вх. № ЕП/НС-17-142/12.06.2024 г. свързан с 

упражняване правото на глас от господин      И. Сигналът е до РИК – 

докладвам го за сведение, с оглед че компетентната комисия също е 

сезирана. Това са моите доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-18-1277 и ЦИК-ЕП/НС-18-1277-1 от 10 юни сигнал от Съвета  

за електронни медии за това, че преди изтичане на края на изборния 

ден няколко медии са обявили резултати от допитване до 

общественото мнение по повод изборите. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до БНТ, BTV 

Медия груп, „Нова Броудкастинг груп“ ЕООД, РТЕ НЕТ ООД и 

Телевизия „Европа“ АД за това, че преди изтичане на края на 

изборния ден няколко медии са обявили резултати от допитване до 

общественото мнение по повод изборите. 

Проектът на писмо е с проектен номер 10590. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-1327/10.06.2024 г. – сигнал от             К.             Н., 

директор на Дом за стари хора „Зора“, град Враца. 

В този сигнал ни уведомява, че в изборния ден в секцията, 

която е под съответния номер в дома за стари хора е имало 

нередности, свързани с гласуването. 

В моя папка от днес има проект на писмо до РИК – 6, Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-14-

1427/13.06.2024 г. Писмо от Столична дирекция на вътрешните 

работи, Първо РУ, с което ни изпращат преписка със съответния 

номер по описа на Първо РУ на СДВР във връзка с извършена 

проверка, че на 9 юни в изборите за народни представители и 

членове на Европейски парламент има поставени агитационни 

материали пред Народния театър „Иван Вазов“. 

Била е извършена проверка на място и е взето решение 

преписката да бъде изпратена на Централната избирателна комисия. 

Колеги, предлагам ви преписката да бъде изпратена до РИК – 

24. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, с вх. № ЕП/НС-09-

140/13.06.2024 г.  сме получили сигнал от председателя на местната 
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структура на ПП „Възраждане“ за Район „Младост“, че при 

обучението на членове на СИК, от председателя на РИК – 23, са 

давани грешни указания относно преброяване на бюлетините. 

В моя папка от днес може да видите писмо до председателя 

на РИК – 23, с което го уведомяваме че при участие в предстоящи 

избори като член на районна или общинска избирателна комисия е 

необходимо да се спазват стриктно Изборният кодекс, 

Методическите указания на ЦИК във връзка с организацията и 

произвеждането на избори, включително и при провеждане на 

обучения на членове на секционни избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви два 

сигнала, свързани с грешки при попълване на протоколите от 

секционните избирателни комисии при въвеждането на резултатите 

– вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-1384/12.06.2024 г. от          К.               Б., 

кандидат за народен представител, който твърди, че в сумиране на 

данните за ВМРО е допусната грешка, и вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-13-09 

от 10 юни от госпожа            М., която твърди, че има неотчетени 

гласове в секция № 75 във Велико Търново. 

Колеги, извинявам се, връщам се на първия сигнал, който е за 

секционна комисия № 50 Враца. Докладвам сигналите за сведение и 

те ще се вземат предвид при анализа на резултатите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам по аналогични ситуации 

сигнали с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1310/10.06.2024 г. от госпожа 
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Урумова за евентуално неотчетен вот в изборите за членове на 

Европейски парламент. 

 За липсваща преференция – две писма: вх. № ЦИК-ЕП/НС-

17-1311 и ЦИК-ЕП/НС-17-1311-1 от 11 юни от госпожа              Б. 

относно грешно попълнени според автора протоколи; за евентуално 

нарушение, извършено при действието, когато е гласувал гражданин 

– вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1326/11.06.2024 г.; писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-1328 от 11 юни за неправилно попълнени преференции, 

също така вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1423 и вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1424 

– и двете от 13 юни, относно територията на изборни райони Варна. 

Докладвам за запознаване и писма, свързани според мен, с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-10-1305/10.06.2024 г. от председателя на секционна 

избирателна комисия на територията на 23 Изборен район, 

озаглавена „жалба-писмо“ от същата територия на 23 Изборен район 

от господин М.          И двете писма са свързани с отчитането на 

резултата от работата на комисията и са поставени въпроси: дали 

следва да се смята една техническа грешка, предварително 

направена в протокола и отразена, за вече не чист от тази гледна 

точка и от гледна точка на съответното решение на ЦИК протокол – 

за запознаване докладвам последните две писма. Второто писмо е с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-1414/12.06.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: В моя вътрешна папка вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-1304 г. Господин          П. изпраща жалба срещу Решение 

№ 109-ЕП/НС от Габрово. 

Предлагам писмо до РИК да изпрати преписката тук, защото 

това писмо с характер на жалба е изпратено само и единствено на 

ЦИК. 

Писмо до РИК – Габрово, да ни пратят преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви. Колеги, нека да 

започнем с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-1385/12.06.2024 г. Очевидно, 

жалбата има и предистория. Това е член на секционна избирателна 

комисия от Борован с № 060500001. Според този член на 

секционната избирателна комисия три броя от бюлетините за една 

политическа партия са обявени за невалидни. Тя е подала сигнал при 

нас, ние сме го препратили във Враца. Врачанският отговор ни 

уведомява, че при предаване на протоколите не сме имали 

основания за отваряне на чувалите. Това е този сигнал. 

Имаме същия отговор по повод друга секция от село Лиляче 

– секционна избирателна комисия № 99. По същество, не са 

намерени бюлетините, които сме сигурни, че сме пуснали. Ще бъдат 

взети предвид при анализа – вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-386/12.06.2024 г. 

Колеги, за сведение ви докладвам още един сигнал с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-17-1293/10.06.2024 г. Госпожа        Ш.      се оплаква и е 

подала сигнал, че не е допусната да гласува за Европейски 

парламент под претекст – това не е претекст, това е основание – че 

има двойно гражданство. Освен това нейната регистрация, за която 

ни е изплатила доказателства, е на ул. „Леге“ № 6 – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за един час. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

 

Преди прекъсването стигнахме до точка четвърта: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ВЪВЕЖДАНЕ НА 

ДАННИТЕ ОТ ПРОТОКОЛИТЕ НА СИК И АНАЛИЗА НА 

НЕСЪОТВЕТСТВИЯТА. 

В папка „резултати“ моля да погледнете проект на решение с 

проектен номер 5141 относно въвеждане на данните от протоколите 

на секционните избирателни комисии в ЦИК, включително от 

гласуването извън страната, анализа на несъответствията. 

Предлагам ви в резултат на повторно въведените данни от 

протоколите на секционните избирателни комисии от гласуването в 

страната, извън  страната, сравняването на данните от тези 

протоколи, въведени в Районната избирателна комисия от изборите 

за народни представители, произведени на 9 юни 2024 г. и 

извършения анализ на несъответствията на основание чл. 57, ал. 1, т. 

1 и чл. 301 от Изборния кодекс да вземем решение, с което да 

одобрим анализа на несъответствията съгласно приложението към 

решението и окончателните числови данни от изборите за народни 

представители да актуализираме базата данни на резултатите от 

изборите, и да публикуваме актуализираните числови данни на 

нашата интернет страница. 

Моля за вашите изказвания. 

Колеги, моля процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 3467-НС/13.06.2024 г. 

Колеги, следващият проект на решение е с проектен номер 

5142 относно обявяване на резултатите от гласуването и 

разпределението на мандатите в Петдесетото народно събрание. 

На посочените правни основания и току-що приетото 

Решение № 3467-НС ви предлагам да вземем решение, с което да 

обявим резултатите от гласуването в изборите за народни 
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представители за Петдесетото народно събрание, произведени на 

9 юни, съобразно получените действителни гласове от гласуването в 

избирателните секции в страната и извън страната, като посочим 

броя на избирателите в избирателните списъци, броя на дописаните 

под чертата в изборния ден, броя на гласувалите според положените 

подписи, броя на недействителните бюлетини, общия брой на 

намерените в избирателните кутии хартиени бюлетини и бюлетини 

от машинно гласуване, общ брой действителни гласове, 

включително гласовете „не подкрепям никого“. 

В т. 8 на проекта на решение ви предлагам разпределението 

на действителните гласове по кандидатски листи на партии и 

коалиции според номера в бюлетината. Виждате изписани всички 

действителни гласове; да посочим, че в тези избори няма избрани 

независими кандидати; да посочим в решението 4% от 

действителните гласове, съответното число съобразно методиката за 

изчисляване на резултатите; да определим партиите и коалициите, 

получили не по-малко от 4 на сто от действителните гласове, а 

именно:  

ПП ИМА ТАКЪВ НАРОД – 128007 действителни гласа; 

ПП ВЪЗРАЖДАНЕ – 295 915; 

Коалиция ПП – ДБ – 307 849; 

Коалиция ГЕРБ-СДС – 530 658; 

Коалиция „БСП за България“ – 151 560; 

ПП ВЕЛИЧИЕ – 99 862; 

ПП ДПС – 366310, както и да посочим разпределението на 

мандатите, както следва: ПП ИМА ТАКЪВ НАРОД – 16 мандата; 

ПП ВЪЗРАЖДАНЕ – 38 мандата; коалиция ПП – ДБ – 39; коалиция 

ГЕРБ-СДС – 68 мандата; коалиция БСП ЗА БЪЛГАРИЯ – 19 

мандата, ПП ВЕЛИЧИЕ – 13 и ПП ДПС – 47 мандата, както и да 

посочим разпределението на мандатите по многомандатни изборни 

райони. 

С това решение ви предлагам да обявим и броя на получените 

предпочитания по кандидатски листи в отделните изборни райони 
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съгласно приложението, както и да бъде обнародвано решението в 

„Държавен вестник“. 

Колеги, подготовката на проекта на решение е съобразена с 

предадените с приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-НС-15-

242 от днешна дата от „Информационно обслужване“ АД, 

Изпълнител по Договора за обществена поръчка № 17 от 27 май, 

данните от компютърната обработка в РИК и ЦИК на данните от 

протоколите на секционните и районните избирателни комисии, и от 

записващите технически устройства от машинното гласуване за 

резултатите от изборите за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Всички данни, справки и резултати са ни предоставени на 

хартиен и на технически носител и са взети предвид при, както казах 

в началото, подготовката на проекта на решение. 

Моля за вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3468-НС/13.06.2024 г. 

 

Преминаваме към точка шеста от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ЗАЯВЛЕНИЯ НА 

КАНДИДАТИ ЗА НАРОДНИ ПРЕДТАВИТЕЛИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

ЦИК-НС-09-236/13.06.2024 г. от Христо Петров, с което заявява, че 

желае да бъде обявен за избран за член на Европейски парламент и 

не желае да бъде обявен за избран за народен представители в 

изборите на 9 юни. 

Второто е с вх. № ЦИК-НС-09-238/13.06.2024 г. от Ивайло 

Вълчев, с което той заявява, че желае да остане избран за член на 
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Европейски парламент и не желае да бъде обявяван за избран в 

изборите на 9 юни за народен представител от двата изборни района, 

в които е  кандидат. 

Третото е с вх. № НС-09-240/13.06.2024 г. от Кристиан 

Вигенин, с което заявява, че желае да изпълни мандата си като 

избран член на Европейския парламент и не може да изпълни 

мандата си като избран народен представител от 31 МИР Ямбол. 

Последното заявление е с вх. № ЦИК-09-244/13.06.2024 г. от 

Станислав Стоянов, с което заявява, че желае да остане избран за 

член на Европейския парламент и не желае да бъде обявен за избран 

като кандидат за народен представител в Четвърти многомандатен 

район – Велико Търново. 

Колеги, предлагам ви проект на решение, с което въз основа 

на така постъпилите заявления и във връзка с Решение № 3466-ЕП 

от днешна дата на ЦИК, с което Христо Христов Петров, Ивайло 

Ванев Вълчев, Кристиан Иванов Вигенин и Станислав Добринов 

Стоянов са обявени за избрани за членове на Европейския парламент 

от Република България следва да бъдат заличени от съответните  

листи на партиите и коалициите в изборите за народни 

представители на 9 юни. 

На посочените правни основания ви предлагам да вземем 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Заличаваме Христо Петров Петров с посочено ЕГН от 

листата на коалиция „Продължаваме промяната – Демократична 

България“, в 16 изборен район – Пловдив и 25 Изборен район – 

София;  

Ивайло Ванев Вълчев с посочено ЕГН от листата на партия 

„Има такъв народ“ във 2 Изборен район – Бургаски, и в 24 Изборен 

район – София; 

Кристиан Иванов Вигенин с посочено ЕГН от листата на 

коалиция „БСП за България“ в 31 Изборен район – Ямболски и 
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Станислав Добринов Стоянов с посочено ЕГН от листата на 

партия „Възраждане“ в 4 Изборен район – Великотърновски, в 

изборите за народни представители на 9 юни“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3469-ЕП/НС/13.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

НС-09-223/12.06.2024 г. Постъпило е заявление с вх. № ЦИК-НС-09-

223/12.06.2024 г. от Езхар Хасанова Ибрямова-Сеидова, обявена за 

избрана за народен представител от кандидатската листа на партия 

„Движение за права и свободи“ в Двадесет и осми изборен район – 

Търговищки, в изборите за народни представители.  

Централната избирателна комисия приема това заявление 

като подадено преди изтичане на срока чл. 298 и чл. 300, ал. 2 от 

Изборния кодекс, което представлява оттегляне на съгласието на 

кандидата по чл. 255, ал. 1, т. 3, което е необходимо изискване за 

регистрация.  

С оглед изложеното ви предлагам да вземем решение на 

посочените правни основания да заличим Езхар Хасанова Ибрямова-

Сеидова с посочено ЕГН от листата на партия „Движение за права и 

свободи“ в Двадесет и осми изборен район – Търговищки, в 

изборите за народни представители на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3470-НС/13.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

ЦИК-НС-09-224/12.06.2024 г. от Иса Емин Бесоолу, кандидат за 

народен представител от кандидатската листа на партия „Движение 

за права и свободи“ в Двадесет и седми изборен район – 

Старозагорски, с което заявява, че желае да не бъде обявен за избран 

за народен представител. 

На посочените правни основания и поради това че 

заявлението е подадено преди изтичане на срока по чл. 298 и чл. 300, 

ал. 2 от Изборния кодекс ви предлагам да вземем решение, с което 

да заличим Иса Емин Бесоолу с посочено ЕГН от листата на партия 

„Движение за права и свободи“ в Двадесет и седми изборен район – 

Старозагорски, в изборите за народни представители на 9 юни 

2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3471-НС/13.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

ЦИК-НС-09-225/12.06.2024 г. от Николай Тонев Колев, кандидат за 

народен представител от кандидатската листа на партия „Движение 

за права и свободи“ в Двадесет и седми изборен район – 

Старозагорски, с което заявява, че желае да не бъде обявен за избран 

за народен представител. 
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Приемаме, че това заявление е подадено преди срока по чл. 

298 и чл. 300, ал. 2, поради което на посочените правни основания ви 

предлагам да вземем решение, че заличаваме Николай Тонев Колев с 

посочено ЕГН от листата на партия „Движение за права и свободи“ в 

Двадесет и седми изборен район – Старозагорски, в изборите за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3472-НС/13.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

ЦИК-НС-09-227/12.06.2024 г. от Николай Неделчев Юруков, която 

заявява желанието си да не бъде обявен за избран за народен 

представител от листата на партия „Движение за права и свободи“ в 

Двадесет и втори изборен район – Смолянски, в изборите за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

На посочените правни основания и предвид обстоятелството, 

че заявлението е подадено преди срока по чл. 298 и чл. 300, ал. 2 от 

Изборния кодекс предлагам да вземем решение, с което заличаваме 

Николай Неделчев Юруков с посочено ЕГН от листата на партия 

„Движение за права и свободи“ в Двадесет и втори изборен район – 

Смолянски, в изборите за народни представители на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3473-НС/13.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

НС-09-230/13.06.2024 г. от Бедрос Левон Пехливанян, който заявява, 

че не желае да бъде обявен за избран като народен представител от 

кандидатската листа на коалиция ГЕРБ-СДС в Деветнадесети 

изборен район – Русенски. 

Колеги, приемаме, че заявлението е подадени преди срока по 

чл. 298 и чл. 300, ал. 2, поради което на посочените правни 

основания ви предлагам да вземем решение, с което да заличим 

Бедрос Левон Пехливанян с посочено ЕГН от листата на коалиция 

ГЕРБ-СДС в Деветнадесети изборен район – Русенски, в изборите за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3474-НС/13.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

НС-09-243/13.06.2024 г. от Станислав Тодоров Трифонов, с което 

изрично заявява, че не желае да бъде избран за народен 

представител в Петдесетото народно събрание и моли да бъде 

заличен от кандидатските листи на партия „Има такъв Народ“. 

Колеги, въз основа на заявлението, което е подадено преди 

срока по чл. 298 и чл. 300, ал. 2 ви предлагам на посочените правни 

основания да вземем решение, че заличаваме Станислав Тодоров 

Трифонов с посочено ЕГН от листата на партия „Има такъв народ“ в 

Петнадесети изборен район – Плевенски, и в Двадесет и пети 
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изборен район – София, в изборите за народни представители на 9 

юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3475-НС/13.06.2024 г. 

 

Колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

СПИСЪК А И СПИСЪК Б ПО ЧЛ. 298, АЛ. 3 ОТ ИК. 

Моля да погледнете проект на решение с проектен номер 

5143. 

С Решение № 3467 обявихме предпочитанията, получени от 

всеки един от кандидатите за народни представители в изборите за 

Народно събрание, произведени на 9 юни по многомандатни 

изборни райони и по кандидатски листи. 

Като се съобрази броя на предпочитанията на всеки от 

кандидатите за народни представители, както и току-що приетите 

решения: № 3470-НС, № 3471-НС, № 3472-НС, № 3473-НС, № 3474-

НС и № 3475-НС от 13 юни 2024 г. на ЦИК, с които решихме да не 

обявяваме за избрани за народни представители и да ги заличим от 

листите на съответните партии и коалиции предложените кандидати 

въз основа на подадени от тях заявления, да вземем решение, с което 

да подредим кандидатите за народни представители според броя на 

получените предпочитания в списък А и списък Б поотделно за 

всяка листа и за всеки изборен район съгласно приложението, и да 

обявим тези списъци съгласно приложението. 

В този смисъл ви предлагам да вземем решение. 
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Моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3476-НС/13.06.2024 г. 

 

Колеги, следващата точка от дневния ред – осма: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИЗБРАНИ 

КАНДИДАТИ ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ В ДВА 

МНОГОМАНДАТНИ РАЙОНА В ИЗБОРИТЕ ЗА ПЕТДЕСЕТОТО 

НАРОДНО СЪБРАНИЕ. 

Предлагам ви проект на решение относно избраните 

кандидати за народни представители в два многомандатни изборни 

района. Проектът на решение е с проектен номер 5149. 

Колеги, с този проект на решение на съответните правни 

основания и Решение № 3476-НС, с което обявихме списък А и 

списък Б, както и предходните решения, които взехме, ви предлагам 

да обявим кандидатите, избрани в два многомандатни изборни 

района, както е посочено в проекта на решение; да посочим, че те са 

длъжни в еднодневен срок да заявят в ЦИК от коя листа желаят да 

останат избрани и срокът е до 14 юни 2024 г.  

Заявлението трябва да е в писмена форма, саморъчно 

подписано и да постъпи в ЦИК в срок до 14 юни. В случай че 

кандидатът не подаде такова заявление, ще го обявим за избран за 

народен представител от изборния район, в който първо е 

регистриран като кандидат за народен представител и поредността 

се определя от датата и часа на публикуване на интернет страницата 

на Районната избирателна комисия на решението на РИК за 

регистрация на съответната кандидатска листа. 

Моля за вашите изказвания по този проект на решение. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3477-НС/13.06.2024 г. 

Колеги, с приетите решения почти приключихме нашата 

работа по обявяване на изборните резултати.  

Предстои ни да обявим само имената на избраните 

240 народни представители. 

Убедена съм, че както досега, в законовия срок взехме своите 

решения, така ще вземем и следващото решение, след като получим 

заявленията на онези кандидати, които са избрани в два района. 

Закривам заседанието на Централната избирателна комисия и  

насрочвам следващото за утре, 14 юни 2024 г., от 16,00 ч. Благодаря 

ви. 

(Закрито в 22,15 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 
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